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Obiectul întrebării: dotarea Spitalului Județean de Urgență Bacău cu aparatură medicală 
pentru tratarea cancerului

Vă supun atenției solicitarea de a achiziționa urgent aparatură medicală specifică pentru 
tratarea cancerului, prin metode radioterapeutice de înaltă precizie, pentru dotarea Spitalului 
Județean de Urgență Bacău.

Spitalul Județean de Urgență Bacău dispune de un nucleu de cadre medicale specializate în 
domeniu, care pot furniza servicii de radioterapie în condiții de calitate corespunzătoare actului 
medical.

Consider absolut necesară alocarea sumei de 10.500 mii lei pentru Spitalul Județean de 
Urgență Bacău, având în vedere următoarele:
- creșterea alarmantă a cazurilor de afecțiuni oncologice la nivelul județului Bacău;
- capacitatea insuficientă de a prelua toate cazurile cu afecțiuni oncologice din regiune de 
către singurul centru de specialitate - cel din municipiul lași;
- timpul de așteptare al pacienților pentru a primi servicii medicale adecvate, care depășește în 
cele mai multe cazuri 4 luni de zile;
- numărul mare de decese generate de diagnosticarea cu întârziere și tratarea ineficienta a 
bolnavilor de cancer;
- angajamentul Consiliului Județean Bacău de a participa cu fonduri in cuantum de min. 5% 
din valoarea aparaturii medicale, precum și amenajarea spațiului necesar amplasării acesteia;
- angajamentul Guvernului cuprins în Programul de guvernare 2013 - 2016, aprobat prin 
Hotărârea Parlamentului nr. 45/2012, de a finanța obiective de infrastructură la nivelul 
spitalelor strategice - inclusiv pentru dezvoltarea platformelor de investigații radiologice, 
oncologice si de radioterapie;
- desemnarea Spitalului Județean de Urgență Bacău prin Ordinul MS nr. 1085/2012, ca Spital 
de Urgență care asigură asistența medicală de urgență pentru primirea, investigarea și 
tratamentul definitiv pentru cazurile din cel puțin două județe din cadrul regiunii.

Domnule Ministru, având în vedere că soarta a mii de bolnavi de cancer depinde de aceste 
aparate, vă rog să analizați posibilitatea achiziționării acestora.

Solicit răspuns scris.
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